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INTERPELACJA 

 
dotyczy: przedstawienia koncepcji gospodarki zielenią przy ul. Płowieckiej w Gliwicach 
 
 

W związku z pismem jakie wpłynęło do mojej wiadomości, a skierowanym ze strony 81 
mieszkańców ul. Płowieckiej w Gliwicach do Dyrektora Zarząd Dróg Miejskich w Gliwicach (załącznik 
do niniejszej interpelacji), zwracam się o wyjaśnienie następujących kwestii: 

 
1. Kto jest zarządcą zieleni znajdującej się przy ul. Płowieckiej? 
2. Czemu zaniechano zabiegi pielęgnacyjne istniejących nasadzeń? 
3. Jaka jest koncepcja gospodarki zielenią na tej ulicy? 

 
Mając na uwadze wysoki poziom rozczarowania mieszkańców w/w ulicy co do warunków w jakich 

prowadzona jest pielęgnacja zieleni wnoszę o poważne potraktowanie sprawy i merytoryczną 
odpowiedź odnoszącą się, `oprócz wskazanych przeze mnie pytań, także do tez wskazanych w piśmie 
mieszkańców. 

 
 
 

z poważaniem 
 

Jacek Trochimowicz 
 
 
 
 

Załącznik: 
- pismo podpisane przez 81 mieszkańców ul. Płowieckiej w Gliwicach 
 
Kopia: 
a/a 
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Żądamy wycięcia reszty wyrośniętych drzew i posadzenie na ich miejsce takich samych 

klonów przyciętych kuliście jakie rosły i zdobiły naszą ulicę przez prawie 90 ostatnich lat. 

Drzewa te stwarzały niepowtarzalną atmosferę ulicy, z której nie zamierzamy rezygnować. 

To jest tradycja, której nie można burzyć. 

Oczywiście żądamy również dbania o klony i regularne ich trymowanie co 3 lata. Prace te 

powinny wykonywać wyspecjalizowane firmy, a nie przypadkowe, z łapanki po najniższej 

cenie. 

Mieszkańcy ulicy Płowieckiej w Gliwicach 

Klo Prezydent Miasta Gliwice. 
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